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En iyi sözlü 
sunum ödülü 
aldılar
■ Öğretim elemanlarımız Türkiye’de 
ilk kez düzenlenen “Probiyotik, Prebi-
yotik ve Fonksiyonel Gıdalar Kongre-
si”nde “En İyi Sözlü Sunum” ödülünü 
kazandı.                           3. SAYFADA  

Hukuk 
öğretiminde 
yeni yaklaşım
■ Hukuk Fakültesi 20. yıl etkinlikleri 
çerçevesinde Raoul Wallenberg İnsan 
Hakları ve İnsancıl Hukuk Enstitüsü 
ile ortaklaşa “Hukuk Öğretiminde Yeni 
Yaklaşımlar: Hukuk Klinikleri” sempoz-
yumu düzenledi.              6. SAYFADA  

Kosova’da 
festivale 
katıldık
■  Kosova Cumhuriyeti’nin Prizren 
kentinde düzenlenen 11. Uluslararası 
Sanatla Uyanmak Festivali’nin açılış 
törenine Rektör Yardımcıları Prof. Dr. 
Naci Gündoğan ile Prof. Dr. Aydın 
Ziya Özgür de katıldı. Festivalde Tiyat-
ro Anadolu ile Devlet Konservatuvarı  
Müzik Bölümü öğretim elemanları 
da yer aldı.                      3. SAYFADA  

Mezunlar 
yemekte 
buluştu
■ Engelliler Entegre Yüksekokulu 
20’nci kuruluş yılı kapsamında 
mezunlarıyla “Mezunlar Yemeği”nde 
bir araya geldi. Yemeğe, mezun ve 
öğretim elemanlarının yanı sıra oku-
lun kurucusu Eskişehir Büyükşehir 
Belediye Başkanı Prof. Dr. Yılmaz Bü-
yükerşen de katıldı.         4. SAYFADA  
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Malatya’da 
yerel medyaya 
eğitim
■ İletişim Bilimleri Fakültesi 
öğretim elemanları Malatya’da 
yerel medya mensuplarına haber 
toplama ve yazma, sayfa tasarımı 
ve televizyon haberciliği konulu 
seminerler verdi.            4. SAYFADA  

■ Anadolu Üniversitesi, Konya 
Ticaret Odası Karatay Üniversitesi ile 
eğitim alanında iş birliğini içeren bir 
protokol imzaladı.  

■ Üniversitemizin bu haftaki Sena-
to ve Yönetim Kurulu toplantısı da 
protokol imzalanan Karatay Üniversi-
tesinde gerçekleştirildi.

■ Anadolu Üniversitesi, Konya ■ Üniversitemizin bu haftaki Sena-

Bir iş birliği daha!
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■  Devlet Konservatuvarı Müzik ve Bale Ortaokulu ile Müzik ve Sahne Sanatları Lisesi öğrencileri düzenle-

dikleri kampanya ile bir engelli vatandaşımızı daha akülü tekerlekli sandalyeye kavuşturdu.   5. SAYFADA

5000
2012-2013 öğretim 
yılında mezun olacak 
öğrencilerimizin yaklaşık 
sayısı:Genç sanatçılardan engelliler 

için mavi kapak kampanyası
■  Devlet Konservatuvarı Müzik ve Bale Ortaokulu ile Müzik ve Sahne Sanatları Lisesi öğrencileri düzenle-

Genç sanatçılardan engelliler 
için mavi kapak kampanyası
Genç sanatçılardan engelliler 
için mavi kapak kampanyası

Bir iş birliği daha!Bir iş birliği daha!
“Mevlana’nın başkenti Konya ile Yunus Emre’nin başkenti Eskişehir buluştu.”
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Gökhan AKKURT 
■ Üniversitemiz, Konya Ticaret Odası 
(KTO) Karatay Üniversitesi ile imzaladı-
ğı protokol ile eğitim alanında yeni bir 
iş birliğine imza attı. KTO Karatay Üni-
versitesinin daveti üzerine 12 Haziran 
günü gerçekleştirilen ziyarette, Rektör 
Prof. Dr. Davut Aydın, Rektör Yardım-
cıları Prof. Dr. Aydın Ziya Özgür ve 
Prof. Dr. Ender Suvacı ile üniversitemiz 
senatörleri ve yönetim kurulu üyeleri 
yer aldı. Ziyaret ile yeni bir iş birliği-
nin temelleri atılırken aynı zamanda 
üniversitemiz Senato Yönetim Kurulu 
Toplantısı da KTO Karatay Üniversite-
sinde gerçekleştirildi.  

Toplantıdan önce Üniversitemiz 
öğretim elemanlarıyla bir araya gelen 
KTO Karatay Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Ömer Torlak, Anadolu Üniversitesi 
yetkililerini ağırlamaktan mutluluk 
duyduklarını belirterek üniversitenin 
çalışmaları hakkında bilgi verdi. 

Sağlıklı İş Birlikleri İçin

Anadolu Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Davut Aydın ise şöyle konuştu:

 “İki üniversite arasında iş birlikleri 
olabilir mi düşüncesinden hareketle 
hem ziyaret hem kültür gezisi hem de  
bundan sonraki iş birliklerinin sağlıklı 
olabilmesi açısından buradayız. Böyle 
bir organizasyonu gerçekleştirdikleri 
ve ev sahipliği yaptıkları için kendileri-
ne çok teşekkür ederiz.”  

Senato ve Yönetim Kurulu toplantı-
sının ardından iki üniversite arasında 
eğitim alanında iş birliği protokolü 
imzaladı. 

Anadolu'nun Batı’ya açılan kapısı ile 
adını 1251 yılında Selçuklu Dönemi'n-
deki ilk yükseköğretim sistemi Karatay 
Medresesi’nden alan KTO Karatay 
Üniversitesi olarak böyle bir anlaşma-
yı gerçekleştirmiş olmaktan dolayı 
mutluluk duyduğunu belirten Rektör 
Prof. Dr. Torlak “Hem öğrencilerimiz 
hem öğretim elemanlarımız ve aynı 
zamanda toplum açısından üniver-
sitelerimiz arasındaki iş birliklerinin 
gelişerek devam etmesini ve hayırlı 
olmasını diliyorum.” dedi. 

Rektör Prof. Dr. Aydın da iki üniver-
site arasında yapılan iş birliği konusun-
da şunları söyledi:

“Mevlana’nın başkenti Konya ile 
Yunus Emre'nin başkenti Eskişehir'i bu 
anlaşmayla bağlamış oluyoruz. Aynı 
zamanda üniversiteleri de bilimsel 
anlamda birleştirmiş bulunuyoruz. 
İnanıyorum ki önümüzdeki dönemler-
de de iş birliklerimiz olacaktır. Bunun 
içerisinde Yükseköğretim Kurulu (YÖK) 
zorunlu derslerden başlayarak, öğre-
tim üyesi değişimi, açık ve uzaktan 
öğretim programları değişimi gibi 
farklı alanlarda iş birliklerinin adımını 
atmış bulunuyoruz. Bu iş birliğinin 
her iki üniversite açısından da hayırlı 
olmasını diliyorum.” 

Karatay 
Üniversitesi 
ile iş birliği 
protokolu

■ Gıda katkı 
m a d d e l e r i -
nin(GKM) ta-
mamı insan 
sağlığı için 
tehlike yara-
tıyor mu?

Sorumlu ör-
gütlerce kullanılma-
sına izin verilen GKM’ler halk 
sağlığı açısından önemli bir 
yer teşkil ediyor. Bu katkı 
maddelerinin bazıları sağlık 
açısından herhangi bir sa-
kınca yaratmamalarına kar-
şın bazıları sürekli alınmaları 
hâlinde ciddi tehlikeler doğurabi-
lecek niteliktedir. 

■ Gıda katkı maddelerinin dene-
timleri nasıl yapılıyor?

GKM’ler Türkiye gibi kontrollerin 
yetersiz olduğu ve hem üreticinin 
hem de tüketicinin bilinçsiz oldu-
ğu toplumlarda daha büyük bir 
tehlike oluşturmaktadır. GKM’lerin 
yasal hak kazanabilmesi için üze-
rinde akut, kronik ve farmakolojik 
deneylerin fare dışında iki değişik 
hayvanın üzerinde yapılmış olma-
sı zorunludur. Türkiye’de GMK’ler 
ile ilgili mevzuatlar, WHO/FAO 
tarafından açıklananlara uygun 
olmasına rağmen gıdalardaki pek 
çok katkı maddesinin çeşit ve mik-
tarını geçerli yöntem ve tekniklerle 
analiz edebilecek laboratuvarlar 
hem sayıca hem de teknik açıdan 
yetersizdir.

■ Gıda maddelerinin ambalaj ve 

etiketlerinden yola çıkarak içer-
dikleri katkı maddeleri hakkında 
bilgi edinip bu şekilde korunma-
mız mümkün değil mi?

Birçok gıda maddesinin amba-
laj ve etiketleri içerdikleri katkı 
maddeleri konusunda tüketiciye 

yeterli açıklama yapmamak-
tadır. Katıldığı belirtilen 

maddelerin ise mik-
tarlarının etiketler-
deki beyanlara ve 
mevzuata uygun 
olup olmadığı 

şüphelidir. Gıda 
imalatçılarının bir 

bölümü mamullerine 
gereksiz yere katkı mad-

desi koyma isteğindedir ve 
bu isteklerini sağlamak için 

ilgili mercilere baskı yap-
maktadırlar. 

■ Gıda katkı maddele-
rinin yanlış kullanımına 

karşı yapılması gereken ne-
dir?

Adresi belli olmayan gıda üretici-
leri denetim altına alınmalı ve de-
netim mekanizması iyileştirilmeli-
dir. Çevrenin ve gıdaların sürekli 
ve etkin bir şekilde kontrolü hem 
halkın hem de üreticinin yararına-
dır. Halkın sağlığını korumak, sağ-
lık üzerine zararlı olan faktörleri 
tespit ederek ortadan kaldırmak, 
bireylerin dirençlerini artırmak, 
sağlık durumlarını devamlı olarak 
izlemek, hastalıklara erken tanı 
koymak ve etkin bir şekilde tedavi-
lerini sağlamak ayrıca halkı sağlık 
konusunda eğiterek bilinçlendir-
mek ise devletin görevidir.

■ Gıda katkı maddeleri daha çok 
hangi yiyeceklerde karşımıza çıkı-
yor, bu gıdalar sağlığımızı hangi 
yönde etkiliyor? 

Nitrat ve nitrit kansere neden 
olur ve salam, sosis gibi işlem gör-
müş et ürünlerinde bulunur. Mono 

sodyum glutamat hazır çorbalar, 
et ürünleri, çerezler, patates cipsi 
gibi ürünlerde bulunur. Baş dön-
mesi ve çarpıntıya neden olabilir. 
Benzoik asit ise astım, deri dö-
külmeleri ve migrene neden olur. 
Margarin, zeytin ezmesi, alkolsüz 
içecekler, reçel, jöle, gofret ve ket-
çaplarda bulunur. Sodyum ise 
daha çok hazır çorba, cips ve ham-
burgerde. Sodyum, size yediğiniz 
her lokmanın sanki ilk lokmaymış 
hissi vermesine neden oluyor. Böy-
lece sürekli yeme hissi güdüyor, 
doyumsuzlaşıyorsunuz. Bu da ile-
ride obeziteye neden oluyor.

■ Hamburger ve cipslerden bah-
sediyoruz. Aileler çocuklarının bu 
yiyecekleri tüketmelerini nasıl en-
gelleyecek? 

Çocukların bu tip yiyecekleri 
tüketmelerini engelleyemezsiniz. 
Ancak yiyecekleri tüketme oranla-
rını en aza indirgemeniz mümkün. 
Saklama koşullarının yetersizliği-
ne rağmen uluslararası ticaret ge-
liştiği için gıda katkı maddelerinin 
kullanılması zorunlu hâle geliyor 
ve artık paketli ürünlerin hemen 
hepsinde bu gıda maddeleri bulu-
nuyor. Bu sebeple bilinçli tüketici 
olmak zorundasınız. Böylece sağlı-
ğa zararlı bu etmenlere karşı hem 
kendinizi hem de çocuklarınızı ko-
ruyabilirsiniz. 

■ Eskişehir’de açık ara farkla en 
çok tüketilen su Kalabak suyu. Ka-
labak suyu ile ilgili de araştırmala-
rınız var mı, “Kalabak suyu sağlık-
lıdır” diyebilir miyiz?

Biz öğrencilerimizi zaman za-
man Kalabak Tesislerine götürü-
yoruz. Eskişehir’de bulunan bu 
tesislerde suyun arıtılmasından 
damacanaların hijyenine tüm 
aşamalarda en modern sistem-
ler kullanılıyor. Kalabak su, Tür-
kiye genelindeki en güvenilir 3 
sudan biri. Bu sebeple vatan-

daşların Kalabak suyunu gönül 
rahatlığıyla tüketebileceklerini 
söyleyebilirim.

■ Geçen sene tükettiğimiz pek 
çok suyun sağlıklı olmadığını öğ-
rendik. Bazı şirketler kapatıldı, 
halk bu konuda bilgilendirildi ve 
denetimler sıklaştırıldı. En çok 
tükettiğimiz içecek olan suyun 
firmalarca halka bu şekilde su-
nulmasını nasıl değerlendiriyor-
sunuz?

Öncelikle özellikle İstanbul’da 
olmak üzere çok sayıda su şirketi 
var. Bu şirketlerin takip ve dene-
timleri yeterli sayı ve ölçülerde 
yapılmıyor. Çoğu şirketin kontrol 
edilmesi için sularını kendilerinin 
laboratuvarlara gönderdikleri de 
bilinen bir gerçek. Ayrıca tüketti-
ğimiz suların çoğu doğal kaynak 
olduğu için sulara yağmur suları 
başta olmak üzere pek çok doğal 
etken de etki ediyor. Merdiven altı 
olarak tabir ettiğimiz ve kullandı-
ğı çeşme suyunu doğal kaynak 
suyuymuş gibi tanıtarak pazar-
layan şirketler de var. Bunlar da 
elbette tükettiğimiz suların insan 
sağlığına zararlı olmasına yol aça-
biliyor. Örneğin sularda ve maden 
sularında nitrat düzeyinin çok az 
olması gerekiyor.

 

Fen Fakültesi Öğre-
tim Üyesi Yrd. Doç. 
Dr. Volkan Kılıç’tan kontrollerinin 
yetersiz olduğu gıda katkı madde-
leri insan sağlığına zararlarından 
bu maddelere karşı alınması gere-
ken önlemlere, gıda katkı madde-
lerinin olumsuzluklarına karşı ço-
cukları koruma yöntemlerinden 
Eskişehir’in en çok tüketilen suyu 
Kalabak’ın güvenilirliğine kadar 
pek çok konuda bilgi aldık.

İrem Ebru 
YILDIRIM

gütlerce kullanılma-
sına izin verilen GKM’ler halk 
sağlığı açısından önemli bir 
yer teşkil ediyor. Bu katkı 
maddelerinin bazıları sağlık 
açısından herhangi bir sa-
kınca yaratmamalarına kar-
şın bazıları sürekli alınmaları 

tadır. Katıldığı belirtilen 
maddelerin ise mik-

tarlarının etiketler-
deki beyanlara ve 
mevzuata uygun 
olup olmadığı 

şüphelidir. Gıda 
imalatçılarının bir 

bölümü mamullerine 
gereksiz yere katkı mad-

desi koyma isteğindedir ve 
bu isteklerini sağlamak için 

ilgili mercilere baskı yap-
maktadırlar. 

■ Gıda katkı maddele-
rinin yanlış kullanımına 

karşı yapılması gereken ne-

Yrd.Doç.Dr. Volkan KILIÇ

Yüzyılın  tehlikesi: 
Gıda Katkı Maddeleri  

Gıda Katkı Maddeleri İnsan Sağlığı İçin Tehlike Yaratıyor Mu?
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Barış Can KERMAN 
■ Eğitim Bilimleri Enstitüsünün ev 
sahipliği yaptığı Yoğun Erasmus Prog-
ramı başladı. Eğitim Bilimleri alanında 
Avrupa’nın çeşitli üniversitelerinde 
doktoralarını sürdüren öğrencilerin 
katıldığı programın açılış toplantısı, 7 

Haziran günü, Öğ-
renci Merkezi 
Salon 2009’da 
yapıldı. Toplan-
tıya Rektör Yar-
dımcısı Prof. Dr. 

Ender Suvacı, 
Program Ko-

ordinatörü 
Prof. Dr. 

A t i l l a 

Cavkaytar ve 5 farklı Avrupa üniversi-
tesinden gelen öğretim elemanları ve 
doktora öğrencileri katıldı. 

Anadolu Üniversitesinin tanıtımıyla 
başlayan toplantıda konuşan Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Ender Suvacı Üni-
versitemizin uluslararası iş birlikleri 
hakkında bilgi verdi. 

Anadolu Üniversitesi olarak aka-
demik değişim programlarını önemli 
bulduklarını belirten Suvacı bu alan-
da yapılan çalışmalar hakkında da 
açıklamalar yaptı. 

Programın Türkiye Koordinatörü 
Prof. Dr. Atilla Cavkaytar da konuşma-
sında program hakkında bilgiler aktar-
dı. Cavkaytar şunları söyledi:

“Projenin amacı Avrupa’nın çeşit-
li üniversitelerinde Sosyal Bilimler 
alanında öğrenim gören doktora 

öğrencilerinin araştırma yöntemleri 
becerilerini geliştirmeleri ve bilgi pay-
laşımında bulunmalarıdır. Bu amaçla 
İngiltere’den Canterbury Christ Chur-
ch University, Litvanya’dan Siauliai 
University, Finlandiya’dan University 
of Eastern, İtalya’dan Universita de Mi-
lano-Bicocca bu programa katıldılar. 
Proje yürütücüsü olan Canterbury Ch-
rist Church University, çalışmalarını 
Prof. Dr. Linden West başkanlığındaki 
bir ekiple yürütüyor. Proje üç süreyle 
uygulanmakta ve her yıl bir ortak ev 
sahibi olmaktadır. Projeye birinci yıl 
Litvanya’dan Siauliai University ev sa-
hipliği yaptı. Bu yıl da Anadolu Üniver-
sitesi ev sahipliği yapıyor.”

Proje kapsamında öğretim ele-
manlarının “Doktora Çalışmalarında 
Yöntem Bilimi” konusunda ders verip 

tartışmalar düzenleyeceklerini ifade 
eden Prof. Dr. Cavkaytar, 14 gün bo-
yunca yapılacak tüm çalışmaların 
dilinin İngilizce olacağını vurguladı. 
Prof. Dr. Cavkaytar sözlerini şöyle ta-
mamladı:

“Çalışmalar; seminer, tartışma grup-
ları, çalıştaylar, yuvarlak masa toplan-
tıları gibi farklı ve ilginç biçimlerde ger-
çekleşecek, programın sonunda her 
katılımcı bir katılım belgesine sahip 
olacak. Bu çalışmalar sırasında çevre 
gezileri, kültürü tanıma, iş birliklerini 
geliştirme, ikili anlaşmalar, değişim 
programları gibi pek çok etkinlik yer 
alacak. Proje süresince katılımcıların 
tüm zorunlu seyahat, konaklama, 
yiyecek, sigorta vb. giderleri British 
Council tarafından desteklenen proje 
fonundan karşılanmaktadır.”

Günsu UYANIK 
■ Strathclyde Üniversitesi Öğretim 
Üyesi Prof. Michael J. Baker 29 Mayıs 
günü Kongre Merkezi Kırmızı Salon’da 
“How to Publish in Internatinal Jour-
nals” konulu konferans bir verdi. 

Akademik makale yazımına ilişkin 
ayrıntılar üzerinde duran Baker, 
akademik makalelerde ilk olarak özet 
bölümü ve akıldaki taslağın bir plan 
ile aktarımının önemine değindi. Prof. 
Baker, bir amaç belirleyip yazım ku-
ralları çerçevesinde bunları yansıtmak 
gerektiğini söyledi. 

Prof. Michael J. Baker, akademik 
makalelerde yazım aşamalarını; neden 
basıldığı, amaç yazımı, çıkış noktası, 
yazım kuralları, gözden geçirme, geri 
bildirim, sunum ve sonuç olarak belirt-
ti. Yayımlanma nedeni başlığında ise 
mülkiyet hakkı kurmak, geri bildirim 
elde etmek, ağ kurmak, destekleme 
güvenliği ve saygınlık inşa etmek konu-
larına değinen Baker, amaç yazımında 
Kipling’in testini uygulama, çalışmada 
neler yapıldığını belirtme, nasıl, neden, 
ne zaman ve nerede yapıldığı soruları-
nın ve okuyanların 
ne gibi faydalar 
elde edeceğinin 
cevaplarının 
olması gerek-
tiğini vurguladı. 

Yoğun Erasmus programı başladı

Gökhan AKKURT 

■ Hekim, gıda mühendisi, biyolog ve 
diyetisyen gibi birçok alandan aka-
demisyenin katılımı ile Türkiye’de ilk 
kez düzenlenen uluslararası katılımlı 
“Probiyotik, Prebiyotik ve Fonksiyo-
nel Gıdalar Kongresi” 11-13 Nisan 
günleri arasında Antalya’da gerçek-
leştirildi.  

Fen Fakültesi Öğretim Üyeleri 
Prof. Dr. Merih Kıvanç, Doç. Dr. Tan-
su Koparal, doktora öğrencisi ve 
aynı zamanda Medipol Üniversitesi 
Eczacılık Fakültesi Öğr. Gör. Sevda 

Er ile Anadolu Üniversitesi doktora 
öğrencisi Beklem Bostancıoğlu’nun 
ortak yürüttükleri çalışmanın sonuç-
ları kongrede Sevda Er tarafından su-
nuldu. “Lactobacillus Plantarum’un 
İnsan Kolon Adenokarsinoma Hüc-
releri (Caco-2) Üzerindeki Sitotoksik 
Etkileri” konulu sözlü sunumda, pro-

biyotik bakterilerin çeşitli kanser tip-
lerini engellediğine dair literatürde 
bazı çalışmaların yer aldığına dikkat 
çeken Er, bu çalışmada ise probiyo-
tik bakterilerin kolon kanseri üzerine 
etkisinin araştırıldığını söyledi. Çalış-
ma sözlü sunum dalında birincilik 
ödülüne layık görüldü.

En iyi sözlü 
sunum ödülü 
aldılar

Prof. Michael
Baker’dan 
konferans

Meral TOSUN 
■ İletişim Bilimleri Fakültesi Eskişehir 
Tren Garı’na kütüphane açtı. İletişim 
Tasarımı ve Yönetimi Bölümünün İle-
tişim Uygulamaları dersi kapsamında 
Prof. Dr. Dursun Gökdağ önderliğinde 
gerçekleşen proje, 30 Mayıs günü haya-
ta geçti. Çalışma öğrenciler Ezgi Günay, 
Fatme Fevzi Mehmed, Serengül Akde-
mir ve Ecehan Yavuz yer aldı. Açılışa 
Prof. Dr. Dursun Gökdağ, Gar Müdürü 
Süleyman Hilmi Özer ve Gar Müdür 
Yardımcısı Özden Şenol da  katıldı. 

Prof. Dr. Gökdağ “Yapılan bir araştır-
mada Türklerin okuma oranı 1000’de 
bir. İngilizler ise bizden 210 kat daha 
fazla okuyor. Eğer toplumunuza kitap 
okutamıyorsanız o toplumun bünye-
sini daraltıyorsunuz demektir.  Bu yıl 
Eskişehir'in, kültür başkenti seçilmiş 
olmasından dolayı da bu çalışmanın 
önemi çok büyük. Eminim bir süre 
sonra burası beslenecek. Gidip gel-

meyen kitaplar olabilir ama birçok 
insanın katkısıyla bu kütüphane yaşa-
yacak.” dedi. 

Gar Müdür Yardımcısı Özden Şenol 
“Arkadaşlar projeyi ilk getirdiklerinde 
kapıda karşılaşmıştık. Bu konuyu aç-
tıklarında ben de müthiş bir proje oldu-
ğunu söyledim. İnsanların burada boş 
zamanlarını kitap okuyarak geçirmesi 

bizim için çok büyük önem arz ediyor. 
Bu devam ettiği sürece biz de sonuna 
kadar destek olacağız.” diye konuştu.

Fatme Fevzi Mehmed ise “Yola çıkar-
ken grup arkadaşlarımız, hocalarımız 
ve destekçilerimiz olduğu için proje ger-
çekleşti. Türkiye'de ilk defa yapılan bir 
şey ve başka tren garlarına da uygula-
nabileceğini düşünüyorum.” dedi.    

Öğrencilerden Tren Garına ‘Kitapistasyon’

Barış Can KERMAN

■ Kosova Cumhuriyeti Prizren ken-
tinde düzenlenen 11. Uluslararası 
Sanatla Uyanmak Festivali’nin açılış 
törenine Anadolu Üniversitesi Rektör 
Yardımcıları Prof. Dr. Prof. Dr. Naci 
Gündoğan ile Prof. Dr. Aydın Ziya Öz-
gür de katıldı.Tarihî Gazi Mehmet Paşa 
Hamamı’nda 8 Haziran günü yapılan 
törene; Kosova Cumhuriyeti Kamu 
Yönetimi Bakanı Mahir Yağcılar, Tür-
kiye Cumhuriyeti Kosova Büyükelçisi 
Songül Ozan, Prizren Belediye Başkanı 
Ramadan Muja,  Kosova Cumhuriyeti 
milletvekilleri,  Hacettepe Üniversite-
si öğretim üyeleri, Kosova, Almanya, 
Polonya, Etiyopya, Bulgaristan, Sırbis-
tan, Bosna-Hersek, Makedonya, Kara-
dağ’dan sanatçılar ve çok sayıda Koso-
valı sanatsever katıldı. 

Açılışta Anadolu Üniversitesi öğre-
tim üyelerinin verdiği konser büyük 
beğeni topladı. Konserde keman 
sanatçısı Gülen Ege Serter’e Arman 
Artaç eşlik ederken opera sanatçıları 
Furkan Aktakka ve Dilara Aytekin 
çeşitli eserleri seslendirdi. 

Güçlü İş Birliği

Prof. Dr. Naci Gündoğan törende 
yaptığı konuşmada; son dönemde 
Kosova Cumhuriyeti ile Anadolu 
Üniversitesi arasında güçlü bir iş 
birliğinin oluştuğunu belirterek geçen 
yıl Prizren’de açılan Açıköğretim Büro-
muzla Kosovalı öğrencilerin uzaktan 
öğretim sistemimize katıldığını söyle-
di. Gündoğan buna paralel olarak özel 
eğitimden yüksek lisans ve doktoraya, 
iletişimden kültürel mirasın korun-
masına kadar, birçok alanda ortak 
çalışmaların hızla arttığını kaydetti. 
Prof. Dr. Gündoğan Kosova Cumhu-
riyeti’nde düzenlenen bu festivalin 
Anadolu Üniversitesi için büyük 
önem taşıdığını vurguladı. Prizren’de 
bulunmaktan memnuniyet duydu-
ğunu belirten Gündoğan sanatsal 
ve kültürel paydaşlığın gerekliliğine 
dikkat çekti. 

“Doyçland” Ayakla Alkışlandı

Anadolu Üniversitesi Tiyatro 
Topluluğu Tiyatro Anadolu festival 
kapsamında 9 Haziran günü Prizren 
Kültür Evi’nde “Doyçland: Dünyanın 
Rengi” adlı oyun sahneledi. Beliz 
Güçbilmez’in yazdığı ve  Doç. Erol 
İpekli’nin yönettiği oyunda Arif Pişkin, 
Ediz Akşehir, Berk Kırlak, Ozan Karaah-
met, Aylin Aydoğdu, Nazan Yerli, Ezgi 
Uzşen, Arzu Turan ve Simten Demirkol 
rol aldı. Seyircilerin büyük ilgi gösterdi-
ği oyun  dakikalarca ayakta alkışlandı. 
10 Haziran günü ise Prof. Dr. Şahin Ko-
çak’ın yazdığı, Doç. Dr. Halim Esen’in 
yönettiği ve Doç. Fethi Kaba’nın da 
animasyon yönetmenliğini üstlendiği 
“Karagöz Akademisi” adlı animasyon 
film gösterimi Prizren Yunus Emre 
Türk Kültür Merkezi’nde yapıldı.Doç. 
Erol İpekli’nin seslendirdiği “Karagöz 
Akademisi”, Arnavutluk-Tiran Üniversi-
tesi ile Makedonya-Üsküp Yunusemre 
Türk Kültür Merkezi’nde de gösterildi. 

Söyleşiler, şiir dinletileri, resim 
sergileri ve müzik dinletilerinin de 
yer aldığı 11. Uluslararası Sanatla 
Uyanmak Festivali, 15 Haziran günü 
sona erdi.

“Sanatla 
Uyanmak 
Feslivali”ne 
katıldık

Prof. Dr. Ender Suvacı

Prof. 
Michael J. 
Baker
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Bilge SÖNMEZ 

■ Engelliler Entegre Yüksekokulu 
(EEYO), 20’nci kuruluş yılı kapsa-
mında mezunlarıyla “Mezunlar Ye-
meği” etkinliğinde bir araya geldi. 
15 Haziran günü gerçekleşen ye-
meğe, mezun ve öğretim eleman-
larının yanı sıra okulun kurucusu 
Eskişehir Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Prof. Dr. Yılmaz Büyükerşen 
de katıldı. 

Prof. Dr. Büyükerşen “Burada al-
dığınız eğitimle iş güç sahibi olma-
nız beni mutlu ediyor. Gördüğüm 
gelişme, sizin hiçbir engeliniz kal-
mamış. Sizi böylesine eğiten aileni-
ze, hocalarınıza şükran borçluyum. 
Sizler hayat boyunca çok işler başa-
racaksınız. Kendinizi engelli olarak 
görmeyin. Ben engelliyim, gözlük-
lerim olmadan göremiyorum. Bana 
normal dediklerine göre siz zaten 

normalsiniz. Benim için en büyük 
armağan vesilesi sizlersiniz. Mezu-
niyet gününüzü kutluyorum.” dedi. 

Yüksekokul Müdürü, Doç. Dr. 
Mehmet Cem Girgin ise “Mezun 
olan ve olacak arkadaşlarımıza 
yaşam boyu sağlık, mutluluk dili-
yorum. Biz elimizden geldiği kadar 
size her zaman destek olmaya de-
vam edeceğiz.” diye konuştu. 

Girgin, okulun kurulmasında 

destek veren herkese teşekkür ede-
rek “Prof. Dr. Yılmaz Büyükerşen 
başta olmak üzere tüm rektörler ve 
emeği geçenler, gerek okulumuza 
gerek mezunlarımıza çok destek 
oldular. Mezunlarımızın iş bulma-
larına yardımcı oldular. İnşallah 
okulumuz bundan sonraki yıllarda 
da gelişimine devam ederek Türki-
ye’ye yararlı bir okul olur.” dedi. 

Meral TOSUN 
■ Anadolu Üniversitesi İletişim Bilim-
leri Fakültesi (İBF) öğretim elemanları 
Malatya’da yerel medya mensupla-
rına haber toplama ve yazma, sayfa 
tasarımı ve televizyon haberciliği hak-
kında seminerler verdi. Anadolu Üni-
versitesi İletişim Bilimleri Fakültesi ta-
rafından, İnönü Üniversitesi İletişim 
Fakültesinin daveti ve Malatya Gaze-
teciler Cemiyetinin ortak girişimiyle 
7-8 Haziran günlerinde Malatya’da 
Turgut Özal Kongre ve Kültür Merke-
zi’nde gerçekleştirilen seminerlerde 
yerel medyanın sorunları ve çözüm 
önerileri de masaya yatırıldı. 

İş Birliği Devam Edecek

Toplantıların açılış konuşmasını 
yapan İnönü Üniversitesi İletişim Fa-
kültesi Dekanı Prof. Dr. Selma Karate-
pe, iki iletişim fakültesi arasındaki iş 
birliğinin bundan sonra da artarak 
devam edeceğini, yerel medya men-
suplarının da bu iş birliğinden fayda-
lanacaklarını dile getirdi.

 Toplantıya video konferans bağ-

lantısıyla Eskişehir’den katılan İBF 
Basın ve Yayın Bölümü Bölüm Başka-
nı Prof. Dr. Erkan Yüksel “Haberciliğin 
Altın Kuralları” konulu bir sunum 
yaptı. Ardından iki ayrı salonda eş 
oturumlar şeklinde Yrd. Doç. Dr. Öz-
gül Birsen “Haber Toplama ve Görüş-
me Teknikleri”, Doç. Dr. Deniz Kılıç 
“Haber Yazma Teknikleri I-Ters Pira-
mit Tekniği” ve Doç. Dr. Haluk Birsen 
“Haber Yazma Teknikleri II-Diğer Tek-
nikler”, Doç. Dr. Sibel Onursoy “Sayfa 
Tasarımı ve InDesign”, Doç. Dr. İzlem 
Vural “Radyo ve Televizyon Habercili-
ği ve Konuşma Dili Tekniği”, Yrd. Doç. 
Dr. Funda Erzurum da “Televizyon 
Haberciliğinde Yeni Görüntü Edinme 
Teknikleri ve Haber Kaynakları” ko-
nulu seminerler verdi. 

İki gün tekrarlanan eğitimleri de-
ğerlendiren İBF Dekan Yardımcısı 
Doç. Dr. Ayhan Yılmaz “Malatya’da 
yerel medya mensuplarının yoğun 
ilgisiyle karşılaştık. Burada başta İnö-
nü Üniversitesi Rektörü ve İletişim 
Fakültesi Dekanlığının olmak üzere 
Malatya Valisi ve ilçe belediye başkan-

larının misafiri olduk. Onlarla bir ara-
ya geldik ve görüşmelerde bulunduk. 
İlerleyen zaman içinde bu tür eğitim-
leri tekrar etmek istiyoruz.” şeklinde 
konuştu. 

Güçlü Yerel Basın

Doç. Dr. Haluk Birsen ise seminer 
ile ilgili değerlendirmesini yaparken 
“Türkiye’de yaygın medya ile yerel 
medya arasında ciddi uçurumlar var. 
Bu anlamda da yerel medyaya verile-
cek eğitimler çok ciddi önem taşıyor. 
Yerel gazetecilerin ve muhabirlerin 
kendilerini yenilemeleri açısında 
büyük bir fırsat. Kardeş İnönü Üni-
versitesi İletişim Fakültesinden böyle 
bir teklif geldiğinde hiç düşünmeden 
geldik. Buraya geldiğimizde de bek-
lediğimizden daha büyük bir ilgiyle 
karşılaştık. Bundan dolayı da Malatya 
yerel basınına teşekkür etmek iste-
riz. Çok ciddi katılımları oldu, sorular 
sordular. Bizi sabırla dinlediler. Bu 
yüzden de çok verimli geçti. Tekrar 
ihtiyaç olduğunda biz seve seve Ma-
latya’ya geliriz. Biz herkese teşekkür 

ederiz, özellikle İnönü Üniversitesine 
teşekkür ederiz.” diye konuştu. 

Doç. Dr. Birsen “Güçlü demokrasi 
için güçlü yerel basın” kavramı ile il-
gili olarak ise şunları söyledi:

“Türkiye’de insanlar, ekonomik 
açıdan İstanbul’a, siyasal açıdan da 
Ankara’ya bağlılar. Dolayısıyla bü-
tün herkesin gözü bu iki merkezde 
toplanıyor. Kentlerimize doğrudan 
yönelmiyoruz, bakmıyoruz, oralarda 
olup bittiğini bilmiyoruz. Oysa yerel-
de yaşıyoruz, yaşadığımız kente sa-
hip çıkma acısından yerel medya çok 
önemli. Yereldeki demokrasiye ülkeyi 
demokrasiye taşıyacak, çözümler 
üretecek. Bu açıdan çok önemli. O 
yüzden yerel basına özel bir önem 
vermek ve güçlenmesini sağlamak 
gerekiyor. Onların sesi çıkacak ki 
yeni gündemler oluşsun, Türkiye’nin 
gerçek gündemini İstanbul gündemi 
ya da Ankara gündeminden ibaret 
olmadığı gözüksün. Bu yüzdende ye-
rel medyayı altını kalın kalın çizmek, 
onların güçlenmesi için her şeyi yap-
mak gerekiyor.”

normalsiniz. Benim için en büyük 
armağan vesilesi sizlersiniz. Mezu- destek veren herkese teşekkür ede-

Yemekte buluştular

■ Eskişehir Tepebaşı Belediyesi tara-
fından düzenlenen ve bu yıl 3’üncüsü 
gerçekleştirilen, Uluslararası Eskişehir 
Şiir Buluşması’nın duraklarından biri 
de Anadolu Üniversitesi oldu. 31 Mayıs 
günü, Sinema Anadolu’da gerçekleştiri-
len ve moderatörlüğünü Nazmi Ağıl’ın 
yaptığı söyleşiye; Bosna’dan Adisa 
Basic, Hırvatistan’dan Branko Cegec, 
Mokedonya’dan Slave Gjorgjo Dimoski, 
Sırbistan’dan Radomir Andriç, Slo-
vakya’dan Peter Sulej, Almanya’dan 
Gerhard Falkner katıldı. Söyleşinin 
çeviri ise Erol Turan tarafından yapıldı. 
Şairler ilgi alanlarına ve kullandık-
ları üsluplara ilişkin açıklamalarda 
bulundu.  

İstanbul’da kaldığını ifade eden ve 
şiir çalışmalarını yapabilmek için İs-
tanbul’un sosyolojik yapısını bilmenin 
onun için önemli olduğu, özellikle de 
dikkatini balıkçıların çektiğini dile ge-
tiren Gerhard Falkner “Şiirde öncelikli 
olan şiirdir. Şiiri kurumsallaştırmak 
yetmez şiir sunulmalı. Sunmak için ise 
ne anlatılıyorsa bilinmeli.” dedi. 

Şiirlerinde genellikle savaş sonrası 
toplumları konu edinen Adisa Basic 
“Toplumda savaşın sonradan nasıl 
işletildiği çok önemlidir. Savaş sonrası 
toplumlar savaşın o kötü sonuçlarını 
ve etkilerini unutmak için çaba göste-
rirler ve bastırmaya çalışırlar. Bu da 
toplumsal belleğe zarar verir. Gayri-
resmî tarihin unutulmaması gerekir 
ve şiir bunun için iyi bir ifade yoludur. 
Şiir insanın kendini ifadesidir. Birinci 
derecede olan değerlerin temsili ve 
sunulmasıdır.” diye konuştu.

Şair Toplumdan Bağımsız Değil

20’nci yüzyılda basılan dergilerle ilgi-
lendiğini belirten Branko Cegec, şiirin 
ve şairin içinde yaşadığı toplumdan 
bağımsız olarak düşünülmeyeceğini 
belirterek şunları söyledi:

“Bir şair neslinden söz edemeyiz 
artık. Sadece tek tek şairlerden söz 
edebiliriz. Çünkü dünyada hızlı bir 
değişim var. 30 yıl öncesi için aynı şeyi 
söyleyemeyiz. O dönemler için bir şair 
neslinden söz etmek tabii ki mümkün. 
Şair havada yaşamıyor, toplumun 
içinde yaşıyor. Doğal olarak bu değişim 
şairleri de etkiledi.”   

Slave Gjorgjo Dimoski şair ve dil 
ilişkisini şu cümlelerle ifade etti: “Şairin 
dille ilişkisi ateşli bir aşka, bir tutkuya 
benzer. Dil şair için her şeydir, özellikle 
de küçük milletlerin içinde yaşayan 
şairler için. Bir genel dil vardır bir de 
şairin dili vardır. Küçük milletlere men-
sup şairler için bu iki dil arasındaki 
dengeyi kurmak çok önemli ve gerekli. 
Günümüzde bütün dünyada bir dilin 
hegemonyası var. Bu hegemonya 
sürdükçe küçük diller kaybediyor ve 
ben küçük bir millete mensup olan 
bir şair olarak biliyorum ki bu savaşı 
kaybediyorum.” 

Radomir Andriç ise şiirin tarifi ile ilgi-
li düşüncelerini şöyle dile getirdi: “Dün-
yada ne kadar çok şair varsa o kadar 
çok şiir tanımı vardır. Ben bu tanımla-
rın hepsine de doğru diyebilirim. Şiir 
duyguların grameridir. İki yönlüdür, 
bir açıdan kişiseldir ama diğer açıdan 
evrenseldir. Diğer insanlar okuduğu 
şiirde kendini buldukları zaman şiir ev-
rensellik kazanır. Şiirin özü değişimdir 
yani ötekileşmedir. Ben sen olurum, 
sen ben olursun. Bu sen ve ben olmak 
arasında bir yoldur. Ama esas mesele 
yoldadır, metamorfozdadır.” 

Üniversitemiz 
şairleri ağırladı

Malatya’da yerel basına eğitim verdiler
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Tahsin ÖZER 
■ Turizm Araştırma ve Uygulama 
Birimi tarafından 31 Mayıs günü 
düzenlenen “Yemek Tarihi Me-
tinleri” konulu seminere Sakarya 
Üniversitesi Fen-Edebiyat Fakültesi 
Tarih Bölümü Öğretim Üyesi Prof. 
Dr. Arif Bilgin konuşmacı olarak ka-
tıldı. Bilgin, katılımcılara tarihteki 
mutfak defterinden yola çıkarak ya-
pılan mutfak çalışmalarını aktardı. 

Dil Bilmek Çok Önemli

Prof. Dr. Bilgin “1990’dan önce 
yemek konusundaki çalışmalar 
çok kısıtlıydı ve temel kaynaklara 
dayanmıyordu. Fakat 1990’lar-
dan sonra artık çalışmalar temel 
kaynaklara dayanarak gelişmeye 
başladı. Bu çalışmalar genel tarih 
çalışmalarına büyük farklılık kattı. 
Artık Osmanlı yemek defterleri 
ciddi anlamda rağbet görmeye 
başladı.” dedi. 

Yemek defterlerinin tarih araş-
tırmasında yardımcı bir kaynak 
olduğunu belirten Bilgin “Osmanlı 
Devleti’nde yazılan defterlerde Far-
sça ve Arapça kelimeler çok hâkim. 
Bizim dediğimiz gibi meyvelere 
ve tahıl ürünlerine aynı isimleri 
kullanmıyorlar. Bu nedenle hem 
Osmanlıca hem 
de bu kelime-
lerin olduğu 
dilleri temel 
anlamda bilmek 
gerekiyor.” diye 
konuştu. 

Mutfak 
defterinden 
Osmanlı 
yemeklerine

Irmak DAĞ 
■ Turizm Araştırma ve Uygulama 
Birimi son 3 ay içerisinde 6 eğitim, 
39 konferans, 4 video konferans, 3 
sergi, 7 söyleşi, 6 gezi, 3 konser ve 2 
kurultay olmak üzere toplam 71 et-
kinlik düzenledi. 

Amaçlarının Eskişehir’in yaşam 
kalitesine kendi çaplarında küçük 
bir katkıda bulunmak olduğunu 
dile getiren Turizm Araştırma ve 
Uygulama Birimi Müdürü Prof. Dr. 
Nazmi Kozak “Düzenlediğimiz etkin-
liklerin gerçekleştirilmesinde Turizm 
Fakültesi ve Eskişehir Meslek Yük-
sekokulundan öğretim elemanları 

önemli katkılarda bulunuyorlar. Öte 
yandan Öğretim Üyesi Yetiştirme 
Programı (ÖYP) uygulaması ile Ana-
dolu Üniversitesinde turizm alanın-
da lisansüstü çalışmalar yapmak 
üzere gönderilen araştırma görevli-
leri örneğine az rastlanır bir şekilde 
azimle Anadolu Üniversitesini kendi 
üniversiteleri gibi görerek yer ve za-
man dinlemeden çalışıyorlar. Bun-
dan dolayı kurum olarak teşekkürü 
borç bilirim.” dedi.

Aynı zamanda Eskişehir Büyükşe-
hir Belediyesinin iş birliğiyle Eskişe-
hir’e bağlı 10 ilçeden 850 öğrenciye 
yönelik kültür turları da düzenleyen 

Birimin son 3 ayda düzenlenen et-
kinliklerinden bazıları şunlar: “İlko-
kul Öğrencileri Turizmi Öğreniyor, 
Eskişehir Yerel Basını, Eskişehir’in 
Yemekleri, III. Turizm Öğrencileri 
Kurultayı, Türk Dünyası Turizm Öğ-
rencileri Kurultayı, İlkokul Öğrenci-
leri Türk Dünyası Kültür Başkenti 
Eskişehir’i Geziyor Projesi, Türkülerle 
Anadolu, Öğrencilerimizin Gözüyle 
Ülkeleri, Eskişehir Turizm Tarihi, Şa-
raplar ve Markalar (Şarap ve Yemek 
Uyumu), Biralar ve Markalar, Eskişe-
hir’in Çağdaş Seyyahları, Video Gö-
rüşmeler, Anadolu Üniversitesi Öğ-
renci Kulüpleri, Bitkiler ve Turizm.”

Üç ayda 71 etkinlik düzenledi

Küçük ayaklar futbol şenliğinde buluştu
Handan KAYGUSUZ 

■ Beden Eğitimi ve Spor Yüksekokulu 
(BESYO) Antrenörlük Eğitimi Bölümü 
tarafından bu yıl 3’üncüsü düzenle-
nen “Küçük Ayaklar Futbol Şenliği” 
5-12 Haziran günleri arasında BESYO 
Stadyumu’nda yapıldı.

Antrenörlük Eğitimi Bölümü 3 ve 
4’üncü sınıf öğrencilerinin futbol 
antrenörlük deneyimi ve antrenörlük 
uygulaması çerçevesinde gerçekleş-
tirdikleri etkinlikte turnuvada dikkat 

çeken küçük yaş grubundaki oyun-
cuların Anadolu Üniversitesi Spor 
Kulübünün futbol altyapısına kazan-
dırılması hedefleniyor. Etkinlik ayrıca 
antrenörlük öğrencilerinin antrenör-
lük deneyim ve uygulama pratikleri-
nin geliştirilmesini amaçlıyor.

Şenliğin üniversiteye futbolcu seç-
menin yanı sıra bilimsel bir çalışma-
ya da kaynaklık yaptığını belirten 
Öğr. Gör. Cemal Polat “Bu çalışma 
kapsamında bilimsel araştırma da 

yapıyoruz. Aynı zamanda çocukların 
öz güvenlerini, kaygı düzeylerini ve 
benzeri özelliklerini tespit etmeye dö-
nük testler gerçekleştiriyoruz. Burada 
yetenekli olan oyunculara dikkat edi-
yoruz. Onları da Anadolu Üniversitesi 
altyapısına böylece kazandırmış olu-
yoruz.” dedi.

Etkinliğin temel hedefinin futbolu 
çocuklara sevdirmek ve futbol cami-
ası içinde kalmalarını sağlamak oldu-
ğunu kaydeden Polat sözlerini şöyle 

sürdürdü:
“Yaptığımız bu uygulama hiçbir 

şekilde profesyonelliğe, sonuca odak-
lı bir çalışma değildir. Kazanma ve 
kaybetmenin ön plana çıkarılmadığı 
ama aynı zamanda eğlenme, keyif 
alma, o anı çeşitli duygularla yaşa-
mayı sağlamaya dönük bir hedefe 
hizmet ediyor. Öğrencilerimizin bu-
radaki antrenörlükle ilgili bazı özel-
liklerini görme şansımız da oluyor. 
Temel felsefemiz; futbol aracılığıyla 

çocukların bu özelliklerini geliştirme-
ye çaba sarf ediyoruz. Asla galibiyet 
ya da mağlubiyete odaklanmıyoruz. 
Anı yaşamak, keyif almaları gibi 
olumlu hobiler edinmelerini sağlıyo-
ruz. Bununla beraber öğrencilerimi-
zin performanslarını da ölçme değer-
lendirme şansımız oluyor.”

Polat şenliğe 17 ilkokulun katıldığı-
nı sözlerine ekledi.  Turnuvaya katılan 
tüm öğrencilere Anadolu Üniversitesi 
tarafından teşekkür belgesi verildi.

Tengiz YAVUZ 

■ Fen Fakültesi Biyoloji Bölümü 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Ersin Yücel, 
13 Haziran günü Kongre Merkezi’nde 
düzenlenen seminerde Botanik Uygula-
ma ve Araştırma Birimi’ni tanıttı. 

Prof. Dr. Yücel botanik bahçelerinin 
doğa açısından önemi, insanlar üze-
rindeki psikolojik etkisi, bu bahçelerin 
gereksinimleri ve araştırma konusu 
olan unsurları ele alırken Avrupa ve 
Uzak Doğu ülkelerinden de çeşitli 
örnekler gösterdi.

 Prof. Dr. Ersin Yücel botanik bahçele-
ri adına toplumsal bilinç oluşturulması-
nın, bitki kültürleri üzerine araştırmalar 
yapılarak kütüphane ve arşiv dokü-
mantasyonu geliştirilmesinin, yeni bitki 
çeşitleri türetmenin ve bu kültürlerin 
tescilinin önemine dikkat çekti. Yücel, 
mantarlar, algler ve likenler olmak üze-
re botanik alanı ile ilgili her konuda ve 
her düzeyde çalışma yapılarak ulusal 
doğaya ve ekonomiye katkı sağlama-
nın önemini vurguladı. Ersin Yücel, 
botanik alanında lisans ve lisansüstü 
eğitim gören öğrencilere, nanoteknolo-
jik ve biyoteknolojik açıdan araştırma 
yapmak isteyen gerçek ve tüzel kişilere 
uygulama alanlarında yardımcı olmak 
ve destek vermek istediklerini kaydetti. 

Rektörlük Binası yanında, Cumhuri-
yet Kapısı önü ile Hava Müzesi arasını 
bir botanik bahçe projesi alanı olarak 
değerlendirdiklerini sözlerine ekleyen 

Yücel “Bu proje 
ile öğrenciler 

teneffüs 
vakitlerinde 
bambaş-
ka bir 
rüya içine 

girecekler, bu 
bahçede pek 

çok kültür 
geliştirece-
ğiz.” dedi.

Botanik 
bahçesi için 
yeni proje

İdris Can ÖZCAN 

■ Devlet Konservatuvarı Müzik ve 
Bale Ortaokulu ile Müzik ve Sahne 
Sanatları Lisesi öğrencilerinin mavi 
kapak toplama kampanyaları sona 
erdi. Öğrenciler, Türkiye Sakatlar 
Derneğine akülü tekerlekli sandalye 
hediye etmek için 84 bin 356 mavi 
kapak topladı. 

Okulların açılmasıyla başlayan 
kampanyaya 10-14 yaş arasındaki 
öğrenciler katıldı. Okulun Fen Bilim-
leri öğretmeni olan ve kampanyayı 
yürüten Necmi Koç “Bu kampanyay-

la çocuklara çevre bilinci ve sosyal 
sorumluluk kazandırmak istedik. 
Kampanya süresince kat görevlimiz 
Selvi Hanım’dan velilerimize kadar 
herkesten destek gördük. En azın-
dan bir engelli vatandaşımıza daha 
sandalye armağan etmek istiyoruz.” 
diye konuştu.  

Türkiye Sakatlar Derneğinin Es-
kişehir Şube Başkanı Cafer Eşen 
“Öğrencilerimiz geçen yıl olduğu 
gibi derneğimize bir akülü tekerlekli 
sandalye daha kazandırdılar. Bu sa-
yede bir vatandaşımız daha mutlu 

olacak.” dedi. Eşen, derneğin bu tarz 
kampanyalar sayesinde 2’si akülü, 
toplam 132 tekerlekli sandalye da-
ğıttığını ve kampanyaların durum-
ları iyi olmayan engelli vatandaşlar 
için çok önemli olduğunu ifade etti. 

Birinci olan Zehra Fidan çevresi-
nin ve ailesinin de desteğini alarak 
kampanyaya 10 bin kapakla katıldı. 
İkinci olan 5. sınıf öğrencisi Arda 
Birör ise 6 bin 300 kapak topladı. 
Öğrenciler, katıldıkları bu kampan-
ya sebebiyle Devlet Konservatuva-
rından onur belgeleri alacak.

Genç sanatçılardan engelliler için kampanya

Prof. Dr. Ersin Yücel
Prof. Dr. 
Arif Bilgin



Haber Merkezi

■ Hukuk Fakültesinin 20. yıl etkinlikleri 
çerçevesinde Raoul Wallenberg İnsan 
Hakları ve İnsancıl Hukuk Enstitüsü 
ile Anadolu Üniversitesi Hukuk Fakül-
tesinin ortaklaşa düzenlediği “Hukuk 
Öğretiminde Yeni Yaklaşımlar: Hukuk 
Klinikleri” sempozyumu 13-14 Haziran 
günlerinde Kongre Merkezi Salon Ana-
dolu’da gerçekleştirildi. 

Türkiye’de ilk defa uluslararası alan-
da düzenlenen yerli ve yabancı katılım-
cıların yer aldığı sempozyumun açılışı-
na Rektör Prof. Dr. Davut Aydın, Adalet 
Bakanlığı Strateji Geliştirme Başkanlığı 
Daire Başkanı Alpaslan Azapağası, Ra-
oul Wallenberg Enstitüsü Temsilcisi 
Gamze Rezan Sarışen, Hukuk Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Ufuk Aydın ile çok sayı-
da akademisyen ve hukukçu katıldı. 

Emekleme Döneminde Bile Değil

Hukuk Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
Ufuk Aydın hukuk kliniklerinin önemi-
ne değinerek şunları söyledi: 

“Bugün Türkiye’de henüz emekleme 
devresinde bile diyemeyeceğimiz yeni 
bir uygulamayı tartışacağız. Bu konuda 
dünyaca ünlü otoritelerden bilgi alaca-
ğız. Temel amacımız hukuk klinikleri 
sayesinde yoksul ve adalete ulaşmakta 
güçlük yaşayan kişilere hukuksal yar-
dım sağlamaktır. Bu çalışmada özellikle 
ağırlıklı olarak 4’üncü sınıf öğrencileri 
hocaları ile birlikte görev alacaktır. Bu 
adalete ulaşamayan yoksulların başvu-
ruları üzerine onlara destek sağlayacak-
ları bir sistemdir. Bunun iki boyutu var. 
Birinci boyutu eğitsel, yani öğrencilere 
uygulamalı bir eğitim olanağı sağlanı-
yor. İkincisi sosyo-politik yani; yoksulla-
ra bir hizmet sunuyorsunuz. Bu yüzden 
ülkemizde adalete ulaşma güçlüğünü 
de düşünürseniz çok fonksiyonel bir 
uygulama olduğunu düşünüyorum. 
Bu sempozyumda dünya’da bu uygu-
lamanın nasıl yapıldığı göreceğiz. Gü-
ney Afrika’dan Amerika’ya, Ürdün’den 
Polonya’ya birçok ülkeden örnek uygu-
lamalar karşımıza çıkacak.   Türkiye’de 
bu alanda en büyük etkinliğe ev sahipli-
ği yapıyoruz.” 

Hukuk Klinikleri Eğitseldir

Hukuk kliniklerinin hukuk eğitimin-
de oldukça yeni bir uygulama olduğu-
nu vurgulayan Dekan Aydın sözlerine 
şöyle devam etti: “Hukuk klinikleri bir 
yandan öğrencileri uygulamanın içine 
çekerek günlük yaşamda gerçek dava-
cılar ve şikâyetçilerle bir araya getiriyor. 
Bu yönüyle eğitseldir. Bir yönüyle de 
yoksul, hukuk ve adalete ulaşmakta 
güçlük çeken kişilere imkânlar sunan 
sosyal bir yanı olan bir uygulamadır. 
Ülkemiz açısından son derece işlevsel 
olacağını düşünüyor ve inanıyoruz. An-
cak bugüne kadar yeteri düzeyde hak 

ettiği değeri gördüğünü söylemek çokta 
mümkün değil. Biz hukuk klinikleri ala-
nını bir yandan hukuk fakültelerini kur-
gusu olarak diğer yandan adalet bürok-
rasisinin, bakanlığın konusu olarak bir 
yandan yüksek yargının bir yandan da 
şüphesiz baroların iş birliği içinde olabi-
leceği bir alan olarak değerlendiriyoruz. 
Dolayısıyla bu alanda söylediğim kişi ve 
kurumların iş birliği yapmasının doğru 
olacağını düşünmekteyim.” 

Raoul Wallenberg Enstitüsü Türkiye 
Temsilcisi Gamze Rezan Sarışen ise ens-
titünün insan hakları konusunda nasıl 
çalışmalar yaptığını ve tarihsel süreç 
içerisinde nasıl bir yol izlediği konusun-
da bilgliler aktardı.   

30 Ülkede Eğitim

Rektör Prof. Dr. Davut Aydın ise Ana-
dolu Üniversitesinin vizyonu ve misyo-
nu, bilgi ve teknoloji çağında üniversi-
tenin yaptığı iş birliklerine ve projeleri 
konusunda bilgi verdi.  Prof. Dr. Davut 
Aydın “Bakü’den Brüksel’e Kuzey Kıbrıs 
Türk Cumhuriyeti’nden Batı Trakya’ya, 
Kosova’ya Makedonya’ya, Batı Avru-
pa’daki Köln merkezi olmak üzere 22 Av-
rupa ülkesi dahil olup şu anda 30 ülkede 
eğitim öğretim hizmeti sürdüren, dün-
yanın ikinci büyük üniversitesindesiniz. 
Son 30 yıldır uyguladığımız açıköğretim 
sistemi ile şu anda dünyada artık başka 

ülkelerin model aldığı, iş birliği yaptığı 
konumunda bir üniversitesiyiz. Gelecek 
yıl bu 30 ülkeye 7 ülke daha dahil ola-
caktır. Bunlar Bulgaristan, Yunanistan, 
Romanya, Bosna Hersek, Arnavutluk, 
Gürcistan ve Nahcivan Cumhuriyetidir. 
Hedefimiz 3 yılın sonunda 60 ülkedir. Şu 
anda 21 bin öğrencimiz var. Hedefimiz 3 
yılın sonunda 100 bin yabancı öğrenciye 
ulaşmaktır.” dedi. 

Kurumların Kalitesi

Rektör Aydın konuşmasında özellik-
le toplumların gelişmemesinin sosyal 
bilimler alanındaki eksikliklere bağlı ol-
duğunu dile getirerek şunları ifade etti: 
“Türkiye’de bugün var olan sorunların 
arkasında sosyal bilimlerin yeteri ka-
dar gelişmemesi ve sosyal bilimlerin 
sorunlara çözüm üretmemesi yatar. 
Ülkelerin zenginlik ya da fakirliklerini 
belirleyen ana unsur o ülkenin kurum-
larının kalitesi ve başarısıdır. Daha 
katılımcı kurumlar ve toplumu kucak-
layıcı kurumlara sahip olan ülkeler 
zengindir. Toplumun belli kesimini 
ötekileştirip dışlayanlar dezavantajlı 
grupları sistemin dışına atan, politik, 
ekonomik ve kurumsal yapılar o ülke-
yi fakir bırakıyor.” 

Prof. Dr. Davut Aydın sözlerini şöyle 
sürdürdü: “Eğitim sistemi içinde ne 
kadar iyi eğitim yapılabilirse ne kadar 

fazla kapsayıcı ve toplumu 
kucaklayıcı bir hâle ge-

tirip sorunların çö-
zümüne katkıda 
bulunup kurum-

ları zenginleş-
tirirsek, ülkeyi 

zenginleştiririz. 
İşte bu anlayış 

içerisinde 
Anadolu 
Üniver-

s i tes i 
ola-

rak sadece örgün eğitim yapmıyoruz. 
Toplumun tüm kesimlerine yaşam 
boyu eğitimi yayıyoruz. 15’ten fazla 
bakanlıkla yürüyen projelerimiz var. 
Şu ana kadar 400’ün üzerinde proje 
yönetiyoruz. Anadolu Üniversitesi ola-
rak eğitimi bilgi ve iletişim teknolojileri 
ile birleştirerek şu anda büyük bir dijital 
devrim gerçekleştirdik. Bugün itibarıy-
la açıköğretim sistemimiz içerisinde 
1000’den fazla dersimizi dijital platfor-
ma taşıdık. 1 Eylül’den 13 Haziran’a 
kadar Anadolu Üniversitesinin e-öğren-
me portalına girip ziyaret eden ziyaret-
çi sayımız 20 milyon 885 bin 574 kişi. 
Anadolu Üniversitesinin neredeyse tüm 
ülkelerden ziyaretçisi var. 15 milyondan 
fazla kitabımız şu anda indirilmiş. 125 
milyondan fazla kitabımız okunmuş. 
Bu bir bilgi devrimidir.”

Sempozyum İki Gün Sürdü

Açılış konuşmalarının ardından sem-
pozyumun ana tema konuşmasını ya-
pan İngiliz Milletler Topluluğu Hukuk 
Öğretimi Kurumu Başkanı David McQu-
oid-Mason “Hukuk Kliniği Öğretiminin 
Tarihçesi ve Amacı ile Nitelikli Bir Uy-
gulamalı Hukuk Öğretimi ile Toplumsal 
Adaletin Sağlanmasındaki Rolü” üze-
rine bir sunum gerçekleştirdi. Katılım-
cıların aktif katıldığı sunumda oldukça 
renkli anlar yaşandı. 

Sempozyumun ilk oturumunun mo-
deratörlüğünü Adalet Bakanlığı Strateji 
Geliştirme Başkanlığı Daire Başkanı Al-
paslan Azapağası yaptı. 

İlk oturumun sunumunu 
ise Gündelik Hayatta Hu-
kuk Kliniği Kurumu Yöne-
ticisi Edward Lee O’Brien 
“ABD’de Gündelik Hayatta 
Hukuk Kliniği Deneyimi” başlıklı 
bildirisi ile yaptı. Sempozyumda, 
Dış Politikalar Enstitüsü Koruma 
Projesi Yöneticisi Mohammed Mat-
tar “Arap Üniversitelerinde Hukuk 
Kliniği Öğretimi: Müfredatta Re-
form İhtiyacı” adlı sunumu ger-

çekleştirdi. Adalet Öğretimi İçin Küresel 
İttifak Kurumu Üyesi Malgorzata Wysoc-
zynska “Polonya Hukuk Kliniği Öğretim 
Programı ve Polonya Hukuk Klinikleri 
Kurumunun Rolü” üzerine bir bildiri 
sunarken  Bakü Devlet Üniversitesi Hu-
kuk Kliniği Yöneticisi Turgay Hüseynov 
ise “Azerbaycan’da Hukuk Öğretimin-
de Hukuk Kliniklerinin Rolü” bildirisini 
sundu.

Sempozyumun ikinci oturumunda 
Witwatersrand Üniversitesi Hukuk Klini-
ği Yöneticisi; Philippa Kruger,   Iraklı Mül-
tecilere Yardım Projesi Klinik Yöneticisi; 
İnsan Ticareti Gündelik Hayatta Hukuk 
Kliniği Eş Yöneticisi ve Ürdün Üniversi-
tesi Hukuk Fakültesinden Lina Shabeeb 
ile York Üniversitesi Hukuk Kliniği Yöne-
ticisi; Richard Grimes bildiri sundu. 

Sempozyumun ikinci gününde; Hu-
kuk Fakültesi Öğretim Üyesi Doç. Dr. 
Ayşe Tülin Yürük, Ankara Üniversitesi 
Hukuk Fakültesi öğretim üyesi Doç. 
Dr. Gülriz Uygur, Bilgi Üniversitesinden 
Öğr. Gör. Dr. İdil Elveriş ve Bilkent Üni-
versitesi Hukuk Fakültesi Öğretim Üyesi 
Doç. Dr. Aslı E. Gürbüz Usluel sunum-
larını yaptı. Sunumların moderatörlü-
ğünü Anadolu Üniversitesi Hukuk Fa-
kültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. H. Nüvit 
Gerek yaptı. 
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Üniversitemiz Havacılık Fest’13’e katıldı
■ Türkiye Hava Trafi k Kontrolörleri Der-
neği (TATCA)’nin 8-9 Haziran günlerinde 
Efes’te düzenlediği  “Havacılık Fest’13” 
etkinliğine Havacılık ve Uzay Bilimleri 

Fakültesi Hava Trafi k Kontrol Bölümü 
öğrenci ve öğretim elemanları da katıldı. 

Türkiye’de sivil hava trafi k kontrolörü 
olarak çalışan 1000 hava trafi k kontrolö-

rünün birlikteliği ile oluşan TATCA, festi-
val ile insanları havacılık ile buluşturma-
yı ve çocuklarımıza gelecekleri için yeni 
penceler açmayı amaçladı. 

Etkinlik kapsamında birinci gün Ulus-
lararası ATC Sempozyumu, ikinci gün ise 
bir çok havacılık kuruluşunun katıldığı 
gösteriler yapıldı. 

Rektör 
Prof. Dr. Davut AydınProf. Dr. Ufuk Aydın Edward 

Lee O’Brien

Doç. Dr. 
Ayşe Tülin 
Yürük

Doç. Dr. 
Gülriz 
Uygur

Gamze 
Rezan 
Sarışen

David 
McQuoid-Mason

Philippa 
Kruger

Lina 
Shabeb

Alpaslan 
Azapağası

Öğr. Grv. 
İdil Elveriş

Malgorzata 
Wysoczynska
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İnsanlarla olan ilişkilerim 
ve anlaşabilmeye önem 
gösterdiğim için çalıştığım 
insanlarla olumsuz bir şekilde 
anlaşamamaktan endişe 
duyuyorum. İş konusundan 
çok iş ortamında çıkacak 
huzursuzluklardan ve 
çatışmalardan korkuyorum. 

İnsan ilişkileri benim için çalışma alanında en önemli şey ve meslek 
hayatımda sevmediğim insanlarla çalışmaktan korkuyorum.

Selen Merve Bilgioğlu
Eskişehir Meslek Yüksekokulu

Eğitim fakültelerinin öğrencileri 
geleceğin öğretmen adayları, 
günümüz şartlarını ve öğretmenlik 
mesleğine verilen değeri 
göz önünde bulundurarak 
gelecekleri için başka bir mesleği 
alternatif olarak akıllarının bir 
kenarında bulundurmalıdırlar. 
Hem bürokratlar hem toplum 
hem de öğrenciler gözünde 
öğretmenin hiçbir değeri yok gibidir. Böyle bir durum karşısında 
kalan öğretmenler de artık kendilerini önemsiz, verimsiz ve değersiz 
görmektedir. Öğretmenleri bu hâle getiren toplum öğretmenine sahip 
çıkmalıdır. Kötülüklerin anası olan cehaletin en büyük düşmanı olan 
öğretmenlere ne zaman gereken değer verilirse o zaman ülkemizin ve 
toplumumuzun başına gelen her türlü kötülüklerden ve felaketlerden 
kurtulabiliriz. 

Nazmi Alan
Eğitim Fakültesi

Okul içerisinde genellikle staj 
programları oluyor ve öğrenciler 
bu programlara başvurarak 
otel ve fi rmalarla görüşme, 
tanışma fırsatı yakalıyor. Bu yıl 
ben de bu programa katılmayı 
düşünüyorum. Herkes bu 
şekilde başvuruda bulunduğu 
için iş, staj olanağımız azalıyor. 

Normal otellere iş için başvuruda bulunduğumuzda deneyimli çalışanlar 
istiyorlar ve bir süre stajyer olarak çalışmak zorunda bırakılıyoruz. Biz 
fakültede yönetici ve müdür eğitimi alıyoruz fakat işe başladığımızda 
genelde bu alana ulaşabilmek çok zor oluyor bundan dolayı çok endişe 
duyuyorum.

Enver Reşitov
Turizm Fakültesi

İş hayatımda çalıştığım iş 
arkadaşlarımla iyi iletişim 
kuramamaktan kaygılanıyorum. 
Bunun dışında hemen iş 
bulamamaktan ve bulduğum 
işe rağmen geçim sıkıntısı 
yaşamaktan endişe ediyorum. 
Ülkemizde özel sektörde 
hangi işte çalışırsak çalışalım 

çalışma saatlerinin uzun olması büyük bir sorun ve böyle şeylerle 
karşılaşmaktan, istediğim işi yapamamaktan korkuyorum. 

Merve Altuner
Eskişehir Meslek Yüksekokulu

Bölümümüzden mezun olunca 
iş bulamama gibi bir sorunla 
karşılaşmıyoruz. Türkiye’de 
okuduğumuz bölümle ilgili 
çalışana fazlaca ihtiyaç var. 
Benim kaygılandığım tek konu 
yurt dışındaki eğitim, çalışma 
imkânları konusunda. Bu 
konuda öğrenciler yeterince 
bilgilendirilmiyor ve öğrencilikten sonra sivil hayatta yurt dışı eğitimi 
almak çok zor oluyor. 

Buğrahan Ömer Bozkurt
Havacılık ve Uzay Bilimleri Fakültesi

Şu an birinci sınıf öğrencisiyim 
ve Emlak Bölümünü okuyorum 
ama mesleğimle ilgili birçok 
endişem var. Bunların en 
başında gelen endişem 
herkesin emlakçı olabiliyor 
ve emlak şirketi açabiliyor 
olması. Bu gibi durumlar 
bizim iş olanağımızı kısıtlıyor. 

Bu konuda bir yasa çıkacağı söyleniyor fakat henüz resmî bir atılım 
göremedik ve bu yasa çıkmazsa açıkta kalacağımızı düşünüyorum. Bu 
konuda eski emlakçıların değil de yeni açılmış ve emlakçılıkta belirli 
eğitim, deneyim kazanmamış emlakçıların kapatılmasını istiyoruz. 

Mustafa Kırmızı
Eskişehir Meslek Yüksekokulu

Medya sektöründe gün 
geçtikçe işsizlik daha 
çok artıyor ve mezun olan 
öğrenci sayısı da artıyor. 
Bu yüzden mezun olduktan 
sonra iş hayatına atılmak, iş 
bulmak çok zor. Mezun olan 
arkadaşlarımız yıllarca çok 
düşük ücretle veya stajyer 

maaşları ile çalıştırılıyor. Şu an ben de mezun oluyorum ve aynı 
kaygıları ben de yaşıyorum.

Ekrem Mertcan
İletişim Bilimleri Fakültesi

Şu an son sınıfım ve hedefl erim 
arasında hâkim olmak var 
fakat bu isteğime ulaşabilmem 
için birkaç sınava, mülakata 
girmem gerekiyor. Birçok iş 
alanında olduğu gibi bu alanda 
da bir tanıdığının yardımı 
olması her şeyi değiştirebiliyor. 
Bizim bölümümüz Türkiye 
şartlarında iş bulma konusunda belki de en şanslı bölüm. En kötü 
öğrenci bile bir avukat olabiliyor. Benim tek istediğim savcı olabilmek ve 
isteğimde olumsuz şeylerle karşılaşırım diye endişe duyuyorum.

Mehmet Alperen Yıldız
Hukuk Fakültesi

Çalışma hayatınıza dair endişeleriniz neler?

Sosyal hizmetin pek 
tanınmaması ve 
çalışanlarının olmaması 
nedeniyle ve diğer 
bölümlerden mezun olanların 
da bizim işimizi yapabiliyor 
olması bizi ciddi derecede 
endişelendiriyor. Sosyal 
çalışma mesleğinin sadece 
Sosyal Hizmet Bölümü 

mezunlarına özgülenmesi gerekirken sosyoloji, psikoloji, çocuk 
gelişimi, PDR gibi bölüm mezunlarına açılması aday sosyal 
çalışmacılar olarak bizi ciddi boyutta sıkıntıya sokuyor. Bu 
konuda endişe duyuyorum.

Abdülmelik Turan 
Sağlık Bilimleri Fakültesi

Her öğrencide olduğu gibi 
benim de kendime, geleceğime, 
mesleğime dönük kaygılarım 
bulunuyor. Başka yaklaşan 
KPSS, çalışacağım okul şartları, 
alacağım ücret, atamalar hepsi 
düşündürüyor beni. Bunun 
yanında yaşadığımız ülke şartları 
ortada, her yıl üniversiteler 
binlerce mezun veriyor ama çalışacakları alanlar, alım sayıları mezun 
ihtiyacını karşılayacak seviyede değil. Kendi alanımla ilgili de benzer 
birçok sorun var ve bunlar da bizim ileriye dönük endişelerimizi artırıyor. 
Alım sayıları, çalışacağımız okullarda salon olmayışı, malzeme eksikliği, 
ücretin az oluşu, hepsi düşündürüyor doğal olarak. Ama yaşadığımız en 
kötü durumda biz bu kadar sıkıntı yaşarken birilerinin “beden eğitimi 
öğretmenleri görevini yapmıyor” demesi en acısı sanırım. Ama şu var ki 
salonunu geçtim, bir topu bile olmayan okula beni atayıp da mesleğimi 
nasıl icra etmemi beklerler.

Derya Demir
Beden Eğitimi ve Spor Yüksekokulu

İngilizce bölümü öğrencisiyim. 
Bölümümü severek ve 
isteyerek okumama rağmen 
ben de herkes gibi gelecek 
ve iş kaygısı yaşıyorum. Her 
sene yüzlerce öğretmen adayı 
mezun olmasına rağmen çok 
az sayıda atama yapılmasının 
kesinlikle kaygı sebebi olduğu 
düşünüyorum. Atanamayan 
öğretmenlerin sıkıntıları gözler önünde. Bunun dışında atama yapılsa 
bile maaşların az olması da sıkıntı verici. Yoğun saatler içerisinde, 
yoğun bir eğitim temposuyla çalışıldığı hâlde hak edilenden daha az 
bir maaş alınmasından dolayı bölümü, mesleği bırakan insanlar da yok 
değil. Beni endişelendiren bir diğer konu ise verilen İngilizce eğitimin 
yetersizliği. İtiraf etmeliyim ki İngilizce öğretmenlerinin üniversitede 
aldığı dil eğitiminin sadece çok az bir kısmının meslek hayatında 
kullanılacak olması da büyük bir sorun.

İrem Dereliçay
Eğitim Fakültesi 



Küçük dansçılardan muhteşem gösteri

■ Dans Kulübü Latin 
Dansları Grubu ve Sa-
lutem Çocuk ve Dans 
Merkezinin düzenle-
diği dans gecesi, 17 
Haziran günü Sinema 
Anadolu’da gerçekleş-
tirildi.

Latin Dans Grubundan 
muhteşem fi nal 

Ergin Orbey 
Uygulama 
Sahnesi 
Erasmus 
öğrencilerini 
ağırladı 

■ Devlet Konserva-
tuvarı Sahne Sanatları 

Bölümü Erasmus öğ-
rencileri İnese Kalinina, 
Agata Gızywinska, Lin-
da Usane, Jacek Rewers 

ve  Dilara Hairova  
Devlet Konservatuvarı 
Ergin Orbey Uygulama 
Sahnesi’nde17 Haziran 

günü konser verdi. 

■  Anadolu Üniversitesi  Çocuk 
ve Gençlik Halk Dansları 

Topluluğu’nun 11 Haziran günü 
Sinema Anadolu’da gerçekleştir-

diği gösteri seyircilere unutulmaz 
dakikalar yaşattı. 

Miniklerden mezuniyet gösterisi 

■ Kreş ve Gündüz Bakımevinin minik 
öğrencileri 14 Haziran günü Sine-
ma Anadolu‛da düzenlenen yıl sonu 

gösterisi ile mezuniyet sevinci yaşadı. 
Minikler diplomalarını Rektör Yardımcı-
sı Prof. Dr. Naci Gündoğan‛dan aldılar.

■ İletişim Bilimleri Fakültesi  İletişim Tasarımı ve Yön-
temi Bölümü 4’üncü sınıf öğrencileri ve danışmanlığını 
Dekan Yardımcısı Yrd. Doç. Dr. Yavuz Tuna’nın yaptığı 
Proje Geliştirme dersi kapsamında gelecek nesilleri geri 
dönüşüm konusunda bilinçlendirmeyi amaçlayan proje 
hayata geçti. “Süper Kahramanını Yarat” isimli projede 

Özel Çağdaş Okulları öğrencileri Bilim Uygulamaları 
dersi kapsamında kendi süper kahramanlarını oluşturdu. 
Geri dönüşüm maddelerini tekrar kullanarak kahra-
manlar meydana getiren Özel Çağdaş öğrencileri atığın 
doğada yıllarca kaybolması değil, o atığın tekrar geri 
dönüştürülebilir olmasını öğrendi. 

Öğrencilerden 
yıl sonu sergisi

■ Engelliler Entegre Yüksekokulu 
2012-2013 eğitim-öğretim yılı 

dönem sonu öğrenci sergisi 14 
Haziran günü Kütüphane ve Do-
kümantasyon Merkezinde açıldı.  

yıl sonu sergisi
■ Engelliler Entegre Yüksekokulu 

Haziran günü Kütüphane ve Do-
kümantasyon Merkezinde açıldı.  Kendi süper

kahramanlarını 
yarattılar




